

**PETIKAN TULISAN  
SUCI UNTUK  
DIHAFAL:**

Kecaplah  
dan lihatlah,  
betapa  
baiknya  
Tuhan itu!

(Mazmur 34:8)

sakiti atau telah terasingkan melalui ketidakmaafan kita. Tetapi realitinya ialah bagi kebanyakan kita, impian seperti itu tetap sukar difahami kerana kita terus mengingatkan diri kita tentang perasaan terluka dan bersalah, kemarahan dan pengkhianatan yang disebabkan oleh kita atau orang lain, dan oleh itu, menafikan diri kita sendiri perdamaian dan kedamaian yang kita dambakan.

Injil Lukas untuk hari ini memberi kita gambaran tentang betapa indahannya jika impian menjadi kenyataan - tetapi hanya jika kita membenarkan diri kita kemungkinan untuk berdamai, mempercayai rahmat dan pemberian Bapa surgawi kita. Jubah baru untuk anak yang hilang menandakan maruah yang dipulihkan (ingat isyarat yang sama yang Allah berikan kepada Adam dan Hawa dengan jubah kulit binatang walaupun dibuang dari Taman Eden). Cincin di jarinya bermakna diamanahkan semula dengan apa yang bapanya ada; sandal yang mewakili kebebasan daripada perhambaan. Pasti pemulihan kehormatan dan kegembiraan ini memerlukan perayaan, pesta yang hanya yang terbaik ditawarkan.

Perumpamaan yang sama memperkenalkan kita kepada anak sulung, yang kelihatan jauh dari hubungan kekeluargaan. Sikapnya yang tidak berminat terhadap drama adiknya yang hilang, dicirikan terutamanya dengan pertanyaan hambanya tentang kejadian di sekeliling keluarganya sendiri, seperti orang asing di dalam rumah. Sikapnya yang tidak menghiraukan adiknya diperhebatkan dengan pilihan istilah 'anak kamu ini' walaupun pengesahan berterusan bapa tentang sifat anak lelaki nampaknya membuah hati yang tidak bertobat.

Bapa Surgawi kita terus memikat kita dengan jaminan penyelesaian dan kasih sayang-Nya, taraf keanakan kita dijamin untuk kita. Namun sesetengah daripada kita memilih untuk kekal buta terhadap apa yang kita boleh "lihat", lebih kerap memilih untuk menyalahkan orang lain dan keadaan dan bukannya keputusan dan pilihan yang tidak baik yang kita sendiri buat.

"Tuhan dalam Ekaristi-Mu, ambil dan tebuslah" - izinkan kata-kata ini berbicara kepada anda, **izinkan diri anda ditemui, dan izinkan diri anda untuk berkongsi kegembiraan ditemui seperti anak hilang yang bertobat, mencari, dan mendambakan kasih.** ✦

# Newtbec

NEW WAY OF BEING CHURCH Hari Minggu Prapaska Ke-4 (Minggu Laetare)

**GARAM DAN TERANG DUNIA: PERSEKUTUAN, PENYERTAAN DAN MISI**

## Ciptaan Baru dalam Kristus



**FOKUS BULANAN:  
HARI AIR SEDUNIA  
(22 Mac)**

Sudah menjadi lumrah bagi sesiapa sahaja, dari semasa ke semasa, untuk mengenang kembali hubungan yang terputus. Berapa kali kita merenungkan kesakitan yang kita terima daripada orang lain atau telah berikan kepada orang lain - dengan luka yang paling dalam dan sakit yang paling kerap ditimpakan kepada orang yang kita sayangi dan paling menyayangi. Pada beberapa hari apabila impian yang penuh harapan bersinar, kita mungkin membayangkan langkah-langkah yang akan kita ambil untuk menyembuhkan kesakitan, dengan mendamaikan diri kita dengan mereka yang mungkin telah kita